

Performance Breakthrough

突破業績表現

-  **Stellar growth of 80% in operating profit before gains and impairment losses**
未計收益及減值虧損前經營溢利飆升 80%
-  **Net interest income up 38% to HK\$697 million**
淨利息收入增長 38% 至 6.97 億港元
-  **Other operating income rose 32% to HK\$431 million**
其他營運收入上升 32% 至 4.31 億港元
-  **Net profit up 36% to HK\$327 million**
淨溢利增長 36% 至 3.27 億港元
-  **Total assets up 7% to HK\$53.3 billion with 20% loan growth**
總資產上升 7% 至 533 億港元，貸款增長達兩成
-  **Diversified funding sources through issues of subordinated debt and senior floating rate notes**
透過發行後償債券及優先浮息票據分散資金來源
-  **Taiwan-related business continued to demonstrate momentous growth with corporate loans and deposits portfolios increased by 152% and more than 210% respectively, number of wealth management accounts expanded 119% and assets under management up by more than 110%**
台灣相關業務持續錄得增長，企業貸款組合及存款組合分別銳增 152% 及超過 210%、財富管理的賬戶數目亦增加了 119%，所託管的資產攀升超過 110%

& 1 big thank you
to Value Banking.
全賴「所享 超出所想」經營理念。